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Voorwoord 
 
Beste lezer, 
 
Voor u ligt het jaarverslag van het XVIIIe bestuur der studievereniging ismus. Het bestuur              
blikt door middel van dit verslag terug op het beleid en de gebeurtenissen van het afgelopen                
collegejaar. Er wordt aandacht besteed aan de mooie momenten, maar ook aan de zaken              
die minder goed verliepen, opdat dit verslag een zo helder en volledig mogelijk beeld geeft               
van het reilen en zeilen van ismus in het afgelopen jaar. 
 
Het bestuur kijkt terug op een voor hen onvergetelijk jaar. Er waren veel activiteiten die goed                
verliepen en dan ook veel leden trokken. Vaste ismusactiviteiten als het           
kennismakingsweekend en het gala werden door grote aantallen ismi bezocht, de borrels            
zorgden voor veel gezelligheid, en de twee jaarlijkse reizen hebben voor vele mooie             
herinneringen gezorgd. Daarnaast waren er ook verschillende interessante activiteiten van          
een formele aard, zoals het debat aangaande de Provinciale Statenverkiezingen en de dit             
jaar zeer succesvol verlopen carrièredag. Het jaar is afgesloten met het Actieve Leden Uitje              
(ALU), dat dit jaar in een nieuw jasje gestoken is.  
 
Door middel van dit verslag hoopt het bestuur het gevoerde beleid duidelijk uiteen te zetten,               
en inzichtelijk te maken welke keuzes er zijn gemaakt en waarom deze zijn gemaakt. Het               
bestuur zelf koestert vooral de mooie herinneringen die het samen met jullie, de leden, in het                
afgelopen jaar heeft mogen opbouwen.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het XVIIIe bestuur der studievereniging ismus, 
 
Ferdinand Schotman Voorzitter 
Bas Mandos Secretaris 
Linda Gebel Penningmeester 
Famke Veenstra Commissaris interne betrekkingen 
Arthur Kampschuur Commissaris externe betrekkingen 
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Reflectie visie van het bestuur 
 
In het beleidsplan heeft het bestuur duidelijk gesteld het waarborgen en vergroten van de              
open sfeer rondom ismus als haar belangrijkste taak te zien. Het bestuur is van mening hier                
redelijk in te zijn geslaagd. Er zijn afgelopen jaar veel eerstejaars leden bij de vereniging               
betrokken, wat ervoor heeft gezorgd dat de ismuskamer vaak een drukbezochte plek was             
tijdens de collegeweken. Ook zijn enkele ouderejaars opnieuw bij de vereniging betrokken,            
nadat zij bijvoorbeeld in verband met een stage of een jaar in het buitenland een tijdje niet bij                  
ismus te vinden waren. Verder heeft het bestuur twee maatregelen getroffen om zoveel             
mogelijk mensen zich welkom te laten voelen bij ismus, namelijk het instellen van huisregels              
op de ismuskamer en het aanstellen van een vertrouwenspersoon.  
 
Daarnaast ambieerde het bestuur een divers aanbod aan activiteiten te organiseren. De            
commissies zouden gestimuleerd worden met nieuwe ideeën te komen, en er moest een             
goede balans tussen formele en informele activiteiten gevonden worden. Tot slot zou er             
meer ruimte worden gemaakt voor activiteiten met een carrièregerichte inhoud. In het            
halfjaarverslag is besproken dat deze doelstellingen nog niet volgens plan verliepen. Er            
hadden op dat moment nog geen vernieuwende activiteiten plaatsgevonden, er waren           
simpelweg te weinig formele activiteiten en het bezoek aan ProRail was op dat moment de               
enige carrièregerichte activiteit geweest.  
 
In het tweede halfjaar was het bestuur van plan duidelijker naar de commissies te              
communiceren dat het open stond voor nieuwe ideeën en deze ook aanmoedigde. Dit heeft              
geleid tot het plaatsvinden van nieuwe activiteiten zoals het Borrel Rouler en Wie ismus de               
Mol. Helaas moet geconcludeerd worden dat alleen de informele activiteitencommissie          
daadwerkelijk nieuwe activiteiten heeft georganiseerd. Het bestuur is de commissie hier zeer            
dankbaar voor, maar is zich er ook van bewust dat het zelf tekort is geschoten, door de                 
commissies te weinig te hebben aangemoedigd om met nieuwe ideeën te komen. Er zijn dus               
wel wat nieuwe activiteiten georganiseerd, maar het bestuur is zich ervan bewust dat het              
deze doelstelling niet heeft behaald.  
 
Sinds de jaarwisseling zijn er duidelijk meer formele activiteiten geweest. Er hebben            
verschillende lezingen plaatsgevonden, bijvoorbeeld van Tweede Kamerlid Rens        
Raemaekers, de Oekraïense ambassadeur, en de directeur van Amnesty International          
Nederland. Verder is er een debat aangaande de Provinciale Statenverkiezingen          
georganiseerd en was de jaarlijkse carrièredag dit jaar zowel qua opkomst als inhoud een              
succes te noemen. Het bestuur betreurt nog altijd het gebrek aan formele activiteiten             
gedurende de eerste maanden van het jaar, maar is desondanks van mening dat het in de                
tweede helft van het jaar gelukt is een goede balans te vinden tussen formele en informele                
activiteiten. 
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Wat betreft de carrièregerichte activiteiten moet het bestuur helaas concluderen dat het            
hierin tekort is geschoten. In het tweede halfjaar is er maar één puur carrièregerichte              
activiteit geweest, te weten het bedrijfsbezoek aan vredesorganisatie PAX, dat vanwege het            
lage aantal inschrijvingen niet door is gegaan. Wel is er bij activiteiten zoals de excursie naar                
Den Haag en de eerder genoemde carrièredag stilgestaan bij eventuele          
carrièreperspectieven voor ismi. Desondanks ziet het bestuur in dat dit niet voldoende is             
geweest. Het organiseren van carrièregerichte activiteiten in samenwerking met partijen als           
het alumninetwerk en de faculteit is lastiger gebleken dan gedacht. Dit komt doordat de              
faculteit als gevolg van de AVG geen contactgegevens van alumni met het bestuur van              
ismus mag delen, en doordat het alumninetwerk langere tijd stil heeft gelegen, waardoor             
persoonlijk contact zoeken met interessante alumni behoorlijk bemoeilijkt werd. 
 
Verder heeft het bestuur zich dit jaar ingezet om de band tussen ismus en de vakgroep                
Politicologie aan te sterken. Het bestuur is van mening dat het hier in is geslaagd. De                
vakgroep heeft aangegeven erg tevreden te zijn over onder meer het succesvolle            
symposium en de introductie van de vertrouwenspersoon binnen de vereniging. Ook werd            
het erg gewaardeerd dat het bestuur de vakgroep heeft betrokken bij het bedenken van een               
zinvolle bestemming voor het geld dat van het IAPSS-congres in 2014 over is gebleven.  
 
AVG 
De secretaris van het bestuur heeft bij aanvang van dit collegejaar beloofd de omgang van               
ismus met de Algemene Verordening Gegevensbescherming onder de loep te nemen. Zoals            
in het halfjaarlijks verslag ook gemeld is, is aan deze belofte voldaan. Naar aanleiding              
daarvan is het privacystatement aangepast, en verzamelt ismus vanaf collegejaar          
2019-2020 louter gegevens van haar leden waar het juridisch legitieme grond toe heeft. De              
gegevens die vanaf dat moment niet meer verzameld worden zijn dan ook verwijderd of              
onherkenbaar gemaakt uit/in zowel de digitale als fysieke administratie. Ook is er inmiddels             
een actueel verwerkingsregister, waarbinnen het verzamelen of gebruiken van         
persoonsgegevens schematisch verantwoord wordt.  
 
Dit jaar is er erg gelet op in hoeverre studievereniging ismus toestemming heeft om              
gegevens te verzamelen en eventueel te delen met derden. Zo is er praktisch altijd wanneer               
nodig expliciet om toestemming gevraagd voor het delen van gegevens, zoals bijvoorbeeld            
van toepassing was bij het delen van gegevens met de vliegtuigmaatschappijen tijdens de             
reizen. Het bestuur is tevreden met hoe deze ommeslag is verlopen, al is het zaak om                
hierop te blijven letten. 
 
Het enige wat dit jaar niet verwerkt is, is de geheimhoudingsverklaring voor bestuurders en              
eventueel voor commissieleden. Kijkende naar andere verenigingen in Nijmegen en in           
Nederland, is dit iets wat nog niet algemeen toegepast wordt in het verenigingswezen. Dit is               
dan ook in de drukte van het bestuursjaar verdronken, maar zal worden besproken met het               
opvolgend bestuur als relatief eenvoudig te implementeren zaak.  
 
 
 
 

4 



Ledenbeleid 
 
Het bestuur heeft aan het begin van het jaar de ambitie uitgesproken veel nieuwe leden               
actief te betrekken bij ismus, en veel leden te enthousiasmeren tijd te spenderen op de               
ismuskamer. Naar het idee van het bestuur is het bestuur hierin geslaagd. Het grote aantal               
eerstejaars werd zichtbaar tijdens het kennismakingsweekend, waarna velen van hen zich           
inschreven voor commissiewerk. 
 
Zoals genoemd in het halfjaarverslag is het bestuur erg tevreden met de nieuwe locatie van               
de kamer. Meteen in het begin van het jaar kreeg het bestuur de indruk dat deze kamer veel                  
laagdrempeliger is voor nieuwe leden dan de oude kamer aan de Thomas van Aquinostraat,              
wat resulteerde in een overvolle kamer tijdens veel activiteiten en een groot aantal mensen              
dat op andere tijden de kamer wist te vinden. Middels huisregels heeft het bestuur getracht               
bewustwording te creëren van de omgang met elkaar, in de hoop zo de sfeer op de kamer te                  
behouden en waar mogelijk te verbeteren. 
 
Ten tijde van het halfjaarverslag heeft het bestuur de hoop uitgesproken ook de leden die               
zich minder aangetrokken voelen tot het informele deel van ismus in de tweede helft van het                
jaar te betrekken bij ismus. Het bestuur hoopte dit te doen door het organiseren van een                
groter aantal formele activiteiten. Het bestuur heeft de indruk dat dit is gelukt. Veel lezingen               
werden bezocht door leden die anders nooit naar activiteiten van ismus kwamen, iets waar              
het bestuur erg blij mee is.  
 
Het bestuur heeft moeite gehad met het betrekken van ouderejaars leden die voorheen niet              
(meer) actief waren bij de vereniging. Het bestuur realiseert zich dat deze leden nu eenmaal               
moeilijk te binden zijn gezien, zij veelal hun leven buiten ismus opgebouwd hebben en              
derhalve weinig behoefte meer hebben aan wat ismus te bieden heeft. Het bestuur is blij met                
de individuen die een lezing bezochten terwijl zij normaal hun gezicht niet lieten zien, maar               
uit gesprekken met deze leden bleek dat dat ook het maximaal haalbare is. 
 
Eerstejaars 
Het bestuur verkeert in de indruk dat het aantal eerstejaars wat sinds de introductieweek              
aanwezig of betrokken is bij ismus hoog is geweest. Veel eerstejaars wisten de weg naar de                
kamer en activiteiten te vinden, terwijl er ook veel eerstejaars leden zitting namen in              
commissies en betrokken waren bij de vereniging door aanwezig te zijn tijdens ALV’s. Tegen              
het einde van het jaar nam de hoeveelheid unieke eerstejaars leden op de kamer wellicht               
wat af, maar er bleven veel eerstejaars leden over die de kamer vaak meermaals per week                
wisten te vinden, iets waar het bestuur erg tevreden over is. 
 
In het halfjaarverslag is besproken dat het bestuur hoopte nog enkele activiteiten te             
organiseren die eerstejaars leden zouden aanspreken die minder vaak bij ismus te vinden             
waren. Hoewel er geen specifieke activiteiten voor deze groep zijn georganiseerd, is het             
bestuur blij met de opkomst van leden die ismus doorgaans niet weten te vinden tijdens               
verschillende lezingen.  
 
 

5 



 
Tweedejaars 
Het bestuur ervoer rondom het schrijven van het halfjaarverslag een tweedeling in de             
tweedejaars leden: leden die nog actief waren en graag naar informele activiteiten kwamen,             
en leden die minder aanwezig waren. Deze laatste groep hoopte het bestuur te bereiken met               
het organiseren van meer formele activiteiten. Het organiseren hiervan is gelukt, maar het             
bestuur verkeert niet in de indruk dat dit veel tweedejaars naar ismus heeft getrokken. De               
tweedejaars leden die aan het begin van het jaar aanwezig waren, zijn dit vrijwel allemaal tot                
en met het einde van het jaar gebleven. Hier is het bestuur blij om. Een groter aantal formele                  
activiteiten in het tweede halfjaar leidde ertoe dat sommige tweedejaars leden die verder             
weinig bij ismus aanwezig zijn, toch hun gezicht lieten zien. Hoewel dit over het algemeen               
geen blijvende aanwezigheid is geweest, is het bestuur blij ook hen bereikt te hebben. 
 
Derdejaars 
Het eerste halfjaar van dit academische jaar was voor veel derdejaars leden een halfjaar dat               
ze in het buitenland besteedden. Het aantal derdejaars leden wat aanwezig was bij ismus              
was dan ook laag. Het bestuur heeft geprobeerd een etentje te organiseren voor de leden               
die terugkwamen uit een halfjaar durend verblijf in het buitenland, maar er bleek helaas te               
weinig animo om deze activiteit doorgang te laten vinden. De leden die voorheen actief              
waren bij ismus werden dat ook weer in het derde halfjaar middels aanwezigheid op de               
kamer of tijdens activiteiten. Een groter aantal formele activiteiten leidde ertoe dat het             
bestuur verschillende niet-actieve derdejaars leden kon verwelkomen, waar het bestuur blij           
mee is. 
 
Ouderejaars 
Verschillende ouderejaars leden bleken ook dit jaar actief te blijven bij ismus. Zij waren met               
regelmaat aanwezig op de kamer of bij activiteiten, tot het einde van het jaar toe. Het                
bestuur is hier blij mee. Zoals in het halfjaarverslag vermeld, bleek ook de band met               
eerstejaars aanwezig en goed te zijn. Deze groep ouderejaars leden is weliswaar niet meer              
bij alle activiteiten aanwezig, maar blijkt steevast terug te keren. Het is lastig gebleken om               
leden die tot de ouderejaars behoren te trekken die voor aanvang van dit jaar niet naar                
ismus kwamen. Het bestuur is er niet in geslaagd deze studenten te betrekken, hoewel de               
hoop daartoe werd uitgesproken.  
 
Pre-masters 
Het bestuur is dit jaar gematigd positief over de betrokkenheid van pre-masterstudenten.            
Tijdens de NSM Welcome Day heeft het bestuur geprobeerd deze groep te            
enthousiasmeren, wat niet geheel gelukt is. Enkele leden zijn sporadisch bij ismus komen             
kijken, en een enkeling nam zitting in een commissie. Hoewel het bestuur erg blij is met                
deze leden, realiseert het zich dat er in deze groep mogelijk meer te halen viel. Het bestuur                 
heeft deze groep middels onder andere de ismail op de hoogte gehouden van komende              
activiteiten, en heeft onder andere voor hen een beknopte versie van de ismail in het Engels                
bijgevoegd. Het bestuur moet echter tot de conclusie komen dat het ondanks deze             
inspanningen niet meer gelukt is deze groep te binden. Dit kwam onder andere tot uiting in                
de karaokeborrel voor (pre-)masterstudenten, waar er precies nul pre-masters aanwezig          
waren. Lezingen werden soms geattendeerd door enige pre-masterstudenten, maar daar          
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bleef het al gauw bij. Het bestuur geeft dan ook aan haar opvolgers mee dat het belangrijk is                  
om al op de NSM Welcome Day een activiteit aan te bieden voor specifiek deze groep, in de                  
hoop deze leden beter te kunnen binden aan het begin van het jaar. 
 
Masters 
Er is een vrij vaste groep masterstudenten aanwezig geweest bij ismus dit jaar. Deze groep               
bestond voornamelijk uit leden die al eerder actief zijn geweest bij ismus. Het bestuur heeft               
een succesvolle masterpubquiz georganiseerd, in de hoop meer masterstudenten aan te           
spreken. Met dank aan de al actieve masterstudenten kwamen hier erg veel niet-actieve             
leden op af, maar dit heeft zich niet vertaald in een grotere aanwezigheid van              
masterstudenten bij ismus. Het bestuur geeft aan haar opvolgers mee dat indien dit wel een               
prioriteit is van het komende bestuur, het goed is om op regelmatige basis een specifieke               
activiteit voor masterstudenten te organiseren. Het bestuur heeft dit jaar geprobeerd om een             
recruitmentactiviteit voor masterstudenten te organiseren, waarbij ook alumni aanwezig         
zouden zijn. Dit heeft helaas geen doorgang gevonden, in verband met organisatorische            
moeilijkheden. 
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Promotiebeleid 

 
Het bestuur is dit jaar overwegend positief over het promotiebeleid. In de eerste weken van               
dit jaar maakte het bestuur de posters zelf, maar dit werd snel en consequent overgenomen               
door Unit-P. De creaties van deze commissie werden uitgeprint en getoond op het scherm              
gericht naar de gang van het Elinor Ostromgebouw. Ook werden de posters veelvuldig             
gebruikt op social media. Het bestuur heeft in het tweede helft van het jaar extra gelet op het                  
steevast wisselen van de foto’s op het scherm en het daadwerkelijk printen van de posters,               
nadat dit als punt op de halfjaarlijkse ALV aangedragen werd. Hoewel het bestuur realiseert              
dat dit echt nog wel eens mis is gegaan, heeft het bestuur het vertrouwen dat leden via                 
meerdere wegen op tijd werden geattendeerd en geënthousiasmeerd voor aankomende          
activiteiten. 
 
Collegepraatjes 
Het bestuur heeft zich gedurende het hele jaar ingezet om activiteiten van ismus te              
promoten tijdens colleges van de verschillende jaarlagen. De eerste-, tweede- en derdejaars            
leden van ismus zijn tijdens hun colleges minimaal eenmaal per maand bezocht, en bij de               
colleges voor masterstudenten zijn praatjes gehouden wanneer er activiteiten gepland          
stonden die specifiek voor hen relevant waren. Het bestuur is erg tevreden met de frequentie               
van de praatjes en de gekregen respons vanuit de toehoorders. Het bestuur is tevens erg               
tevreden met de bereidwilligheid van docenten om tijd in te ruimen voor de collegepraatjes,              
en hoopt dat hiermee een basis is gelegd waarmee het geven van de praatjes met               
regelmaat vervolgd kan worden. 
 
Facebook 
Facebook was dit jaar wederom een belangrijk middel om leden te attenderen op komende              
activiteiten. Aan het begin van de maand werd telkens de banner met aankomende             
activiteiten vernieuwd, en activiteiten werden minstens één week van tevoren online           
gepubliceerd. Dit laatstgenoemde streven is op enkele uitzonderingen na gehaald. Tevens           
diende Facebook als mogelijkheid voor partners om, binnen een samenwerkingsverband          
met ismus, promotie te maken voor hun diensten. Verder is het medium gebruikt om              
activiteiten extra onder de aandacht te brengen.  
In tegenstelling tot voorgaande jaren is Facebook wat minder gebruikt voor het delen van              
foto’s van activiteiten. Dit is een keuze van het bestuur geweest, waarbij geredeneerd werd              
dat het weinig toevoeging heeft in een al overvolle pagina vol berichten.  
Het bestuur is overwegend tevreden over hoe Facebook is ingezet dit jaar. Her en der               
verscheen een evenement om uiteenlopende redenen te laat, maar al met al kan gezegd              
worden dat er binnen het gebruik van Facebook sprake was van continuïteit.  
 
Heraut 
De Heraut heeft dit jaar, net als andere jaren, voor ismus een promotionele rol gehad. Zo                
had de voorzitter van ismus iedere editie de gelegenheid een woordje te schrijven, en kende               
de laatste pagina van elke editie de op het moment van uitgeven bekende activiteiten van               
ismus de aankomende periode. Aan het begin van het jaar verliep het uitdelen van Herauts               
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niet soepel. Dit is besproken met de hoofdredactie, waarna het uitdelen van de resterende              
edities beter is verlopen. 
 
In het halfjaarlijkse verslag is vermeld dat er op dat moment weinig tot geen rekening werd                
gehouden met de auteursrechten op foto’s die gebruikt werden in het blad, wat tevens de               
reden was waarom Herauts de voorbije jaren niet meer op de website van ismus              
gepubliceerd werden. Hoewel hier verbetering in beloofd werd, die er ook kwam, heeft het              
bestuur geen edities meer online gepubliceerd. Indien de opvolging van het huidige bestuur             
dit wenst, is dit echter eenvoudig uit te voeren; wat meegegeven zal worden. 
 
Instagram 
Instagram is dit jaar voornamelijk gebruikt ter promotie van activiteiten middels het posten             
van posters. Tijdens de halfjaarlijkse ALV werd besproken dat het medium ook geschikt is              
voor het delen van sfeerimpressies, maar dat dit tot dat moment nog vrijwel niet gebeurd               
was. Het bestuur heeft op dat moment haar streven uitgesproken dit vaker te doen. Op twee                
uitzonderingen na is dit echter niet gebeurd, terwijl het gebruik van Instagram het tweede              
deel van het jaar sowieso enigszins uitdoofde. Een duidelijke oorzaak is hier niet voor te               
geven. Hoewel het bestuur niet de indruk heeft dat een actief ismus op Instagram heel erg                
gemist werd, kan het nog altijd als leuk middel dienen om op informele manier              
verslaglegging te doen van activiteiten. Het bestuur zal dit laatste dan ook meegeven aan              
haar opvolging.  
 
ismail 
De ismail is ook dit jaar aan het begin van iedere maand naar de leden van ismus verstuurd,                  
ter verslaglegging van afgelopen activiteiten en ter promotie van komende activiteiten. Na de             
halfjaarlijkse ALV is er tevens een Engelstalige variant van de inhoud van de ismail              
bijgevoegd voor internationals. In hoeverre de ismail daadwerkelijk nog actief gelezen wordt            
blijft voor het bestuur een vraag. Afgaande op de statistieken van de dienst waarmee de               
ismail verstuurd wordt, wordt de mail door ongeveer de helft van de ontvangers geopend.              
Het bestuur verkeert niet in de indruk dat er erg veel actieve lezers zijn, of lezers die middels                  
de ismail echt nieuwe informatie krijgen. Het bestuur wil dan ook meegeven aan haar              
opvolgers om dit te inventariseren, om vervolgens eventueel na te denken over een nieuwe              
invulling van de ismail.  
 
LinkedIn 
LinkedIn is het sociale netwerk voor zakelijke contacten en alumni van ismus. Het bestuur              
heeft de informatie op de pagina dit jaar geactualiseerd en de pagina verder gebruikt voor               
het delen van informatie van partners, of voor (oud-)leden relevante vacatures. Het bestuur             
is tevreden over het gebruik hiervan, en zal aan haar opvolgers meegeven dit voort te               
zetten. 
 
Persoonlijk contact 
Het bestuur heeft gedurende het jaar geprobeerd de kamer elke dag ‘s ochtends te openen,               
en tot minstens van het einde van de middag geopend te houden. Naar het idee van het                 
bestuur is dit geslaagd, en heeft dit bijgedragen aan het onderhouden van persoonlijk             
contact met leden. Het bestuur heeft gemerkt dat gedurende het jaar het soms lastig was om                
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hele kamerdiensten actief aanwezig te zijn op de kamer in verband met andere             
bestuurstaken, maar is over het algemeen tevreden met hoe het persoonlijk contact op de              
kamer is verlopen. Om het nadeel hiervan te minimaliseren heeft het bestuur geprobeerd om              
wanneer mogelijk meerdere bestuursleden aanwezig te laten zijn op de kamer. 
 
Het bestuur kende soms tijdens activiteiten moeilijkheden haar enthousiasme voor ismus en            
het besturen daarvan te tonen, zoals aangehaald werd op de halfjaarlijkse ALV. Dit is na               
aanleiding van die ALV intern geëvalueerd, en het bestuur verkeert in de indruk dat het               
hierna beter is gegaan. Hoewel het een logische valkuil van een bestuursjaar is, wil het               
bestuur aan haar opvolgers meegeven in het hoofd te houden hoe belangrijk het is om de                
randzaken rondom ismus te scheiden van de activiteiten, om zo leden gemotiveerd te             
houden activiteiten te attenderen en de activiteiten als prettiger te ervaren. 
 
Posters 
Elke activiteit van ismus is dit jaar voorzien van een poster, iets waar het bestuur erg blij                 
mee is. Vrijwel altijd zijn deze posters gemaakt door Unit-P, een enkele keer door het               
bestuur zelf. Deze posters werden (op enkele uitzonderingen na, wanneer de poster laat             
aangeleverd werd of de eerstvolgende afhaalmogelijkheid praktisch tegelijk viel met het           
plaatsvinden van de activiteit) zowel geprint als weergegeven op het scherm in de kamer.              
Ook werden de posters gebruikt op sociale media. Het bestuur is overwegend tevreden met              
het gebruik hiervan, maar wil haar opvolging op het hart drukken de continuïteit te bewaren.               
Het bestuur realiseert zich dat, zoals ook genoemd is tijdens de halfjaarlijkse ALV, het snel               
gebeurt dat de posters op het scherm niet geactualiseerd worden, of posters te laat besteld               
of opgehaald worden bij de Copyshop. Dit is zonde, zeker gegeven de moeite die Unit-P in                
het maken van de posters heeft gestoken. Het bestuur erkent dat het hierin ook het tweede                
halfjaar echt te kort is geschoten, en geeft mee aan haar opvolgers om hier echt prioriteit                
aan te geven.  
 
Snapchat  
Het Snapchat-account van ismus is dit jaar middelmatig gebruikt. Het werd louter gebruikt             
ter informele aanmoediging voor leden om naar een activiteit te komen, vlak voor de              
activiteit haar aanvang kende. Het bestuur wil aan haar opvolgers meegeven na te denken              
over een manier om hier een zinvolle invulling aan te geven, indien zij dit wensen.  
 
Twitter 
Dit jaar is het oude ismusaccount door Twitter verwijderd omwille van een niet-toelaatbare             
geboortedatum. Hiertoe heeft het bestuur een nieuw account geopend, wat vrijwel niet            
gebruikt is. Het account heeft momenteel 35 volgers en er zijn vier tweets geplaatst. Het               
bestuur ziet voordelen van het gebruik van Twitter, maar laat het over aan haar opvolgers in                
hoeverre dit doorgezet wordt. 
 
Youtube 
Youtube is dit jaar niet door het bestuur gebruikt, maar alleen door de filmcommissie. De               
commissie heeft hier drie filmpjes op geplaatst, waaronder een groot filmverslag van de             
meerdaagse excursie van dit jaar. Met name het reisverslag ziet het bestuur als een mooie               
manier om ismus vanuit de leden te tonen aan de buitenwereld. 
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Website 
De website is qua stijl en opmaak vrijwel identiek gebleven aan het voorgaande jaar. Wel is                
het SSL-certificaat van de website in orde gemaakt, waardoor de verbinding met de website              
nu veiliger is. Ook heeft het bestuur dit jaar geprobeerd om dagelijkse zaken meer via de                
website te laten verlopen. Zo is het nu mogelijk om je voor activiteiten in te schrijven via de                  
website, in plaats van middels omslachtigere manieren als een papieren inschrijflijst.  
 
Ten tijde van de halfjaarlijkse vergadering heeft het bestuur aangegeven voor het einde van              
het jaar de foto’s van eerdere collegejaren weg te halen bij Google Foto’s en intern te                
publiceren op de ismuswebsite, zodat er alleen wanneer ingelogd bij kan. Echter, in de week               
voor het versturen van dit verslag aan de ALV, heeft de webhosting aangegeven dat de               
hoeveelheid data die de website daardoor in beslag neemt ontoelaatbaar is, ondanks dat             
ismus een hostingpakket met onbeperkte serverruimte heeft. Door de korte periode tussen            
het ontvangen van deze mededeling en het versturen van dit verslag heeft het bestuur nog               
geen oplossing kunnen vinden voor dit probleem. Dit is tevens de reden dat de laatste               
activiteiten van het jaar 2018-2019 niet zichtbaar zijn op de site, om niet nog meer data te                 
gebruiken. De huidig secretaris belooft bij deze om in overleg met het opvolgende bestuur              
een oplossing te vinden, wat hopelijk ten tijde van de beleids-ALV medegedeeld kan worden              
aan de ALV. Dit probleem was uiteraard verholpen als er meer tijd was geweest, maar dat                
betreft nu dus een erg ongelukkige samenloop van omstandigheden. 
 
Whatsapp 
Op initiatief van een lid binnen de halfjaarlijkse ALV heeft het bestuur een Whatsapp-groep              
opgezet voor leden van ismus. In deze groep werd door bestuursleden iedere week een              
overzicht van de komende activiteiten gestuurd, alsmede aankondigingen voor         
evenementen die nog niet online verschenen maar waar de datum al van vast stond. Het               
bestuur is overwegend positief over dit middel, en geeft aan haar opvolgers een positief              
advies mee over het gebruik hiervan. Whatsapp bereikt leden zonder Facebook of            
Instagram, en is een goed alternatief voor de weinig gelezen ismail. Ook dient het voor veel                
leden als handig overzicht en als herinnering van activiteiten aan het begin van de week. Het                
is een erg directe manier van communiceren, waarbij leden zonder enige moeite te doen              
geattendeerd worden op het plaatsvinden van activiteiten van ismus. 
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Commissiebeleid 
 
Het doel van het bestuur was om dit jaar een divers aanbod aan activiteiten te organiseren,                
waarbij de focus zou komen te liggen op een goede balans tussen formele en informele               
activiteiten. Dit betekende niet dat er evenveel formele als informele activiteiten           
georganiseerd zouden worden, maar dat het een niet overschaduwd zou worden door het             
ander. In de eerste twee maanden van het jaar werd dit doel niet goed genoeg nageleefd en                 
hadden de informele activiteiten flink de overhand. Na een herziening van het beleid in het               
begin van het jaar is gepoogd deze achterstand aan formele activiteiten in te halen. Dit is                
naar mening van het bestuur dan ook gelukt. De balans tussen formele en informele              
activiteiten die het bestuur voor ogen had werd voornamelijk in het tweede halfjaar behaald.  
Ook was het het doel van het bestuur om verschillende formele activiteiten aan te bieden               
waarbij ismi de kans kregen een kijkje te nemen bij bedrijven of organisaties waar zij na hun                 
studie terecht zouden kunnen komen, en lezingen te krijgen van politicologen of oud-ismi die              
hen hier iets over zouden kunnen vertellen. Dit is in zekere mate gelukt door de inhousedag                
naar ProRail en de carrièredag, maar het bestuur realiseert zich dat hier meer uit gehaald               
had kunnen worden.  
 
Het bestuur realiseert zich dat het dit jaar niet geslaagd is in het behalen van de gestelde                 
doelen binnen internationalisering, waaronder het doorgeven van de taken van de           
voormalige internationaliseringscommissie aan de andere commissies die wel ingesteld         
waren dit jaar. Het bestuur heeft zich ingezet om zoveel mogelijk activiteiten die Engelstalig              
gepresenteerd konden worden aan te prijzen bij de internationale studenten Politicologie,           
maar wegens een te late start mocht dit niet veel baten. Het bestuur betreurt dit, en hoopt                 
dit zo veel mogelijk goed te maken door het opvolgend bestuur zo goed mogelijk te               
begeleiden in hun zoektocht naar internationalisering. Dit is onder andere gebeurd door            
middel van het advies dat het bestuur meegeeft in het draaiboek, en de tips en begeleiding                
die het bestuur heeft meegegeven tijdens de inwerkperiode.  
 
In de bijlage van dit verslag vindt u wederom het activiteitenoverzicht. Hierin zijn alle              
activiteiten inclusief opkomst opgenomen. Dit overzicht schetst een beeld van waar ismi in             
geïnteresseerd waren. Niet alle activiteiten werden even goed bezocht. Na het eerste            
halfjaar bleek al dat formele activiteiten minder goed bezocht werden dan informele            
activiteiten. Echter, het bestuur vond het belangrijk deze te blijven organiseren, omdat ismus             
een studievereniging is die studenten ook de kans wil bieden zich te verdiepen in              
studiegerelateerde zaken en zich voor alle studenten Politicologie wil inzetten.  
 
Begeleiding commissies en communicatie 
De commissaris interne betrekkingen begeleidde dit jaar alle commissies, met uitzondering           
van de PiP-commissie die wegens praktische overwegingen door de voorzitter werd           
begeleid, en de Heraut die beschreven wordt als een aparte commissie die niet onder de               
begeleiding van een bestuurslid valt. Op de helft van het jaar heeft de commissaris interne               
betrekkingen halfjaarlijkse evaluaties gehouden met de voorzitters van de commissies. Aan           
het eind van het afgelopen collegejaar hebben er ook nog evaluaties plaatsgevonden met,             
voor zover mogelijk, de voltallige commissies. Tijdens deze evaluaties werd besproken wat            
er veranderd was in het tweede halfjaar en wat verbeterd was, en werden ook tips               
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meegegeven voor het opvolgend bestuur (in het bijzonder de commissaris interne           
betrekkingen) en de komende commissies. Deze evaluaties zijn verwerkt in de draaiboeken            
van de commissies. In veel van de draaiboeken is nu een kopje ‘tips van vorig jaar’                
opgenomen, in de hoop dat de komende commissies niet dezelfde fouten hoeven maken of              
juist het wiel opnieuw uit hoeven vinden. Deze ‘tips’ omvatten veelal zaken waarvan             
commissieleden aangaven dat ze dat graag eerder hadden geweten, of juist wilden            
benadrukken hoe belangrijk deze waren. 
 
Wat in het halfjaarlijks verslag al naar voren kwam, is dat de commissaris interne              
betrekkingen aan het begin van het jaar te veel vrijheid heeft gegeven aan bepaalde              
commissies, waardoor zij niet allemaal goed en snel op gang kwamen. De commissaris             
interne betrekkingen heeft gepoogd het tweede halfjaar dichter op de commissies te zitten             
die juist wat meer sturing of hulp konden gebruiken. De filmcommissie en de             
symposiumcommissie zijn goede voorbeelden van commissies die zich in het tweede           
halfjaar goed hebben herpakt. 
 
Structuur commissies 
Elke commissie had het afgelopen jaar een vaste voorzitter. De meeste commissies            
wisselden per vergadering van secretaris. Vrijwel elke commissie kende een          
penningmeester. De zwaarte van deze taak verschilt natuurlijk per commissie, zo heeft de             
penningmeester van de reiscommissie een zwaardere taak dan een penningmeester van de            
feestcommissie. Het bestuur ervoer dat de commissieleden hun taak veelal serieus namen.            
Dit uitte zich er onder andere in dat bij elke voor de commissie relevante ALV de voorzitter of                  
één of meerdere vervangende commissieleden aanwezig waren. Het beleid dat het bestuur            
heeft gevoerd heeft naar haar mening een goed resultaat opgeleverd.  
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Commissies 
 
Accessoirecommissie 
Het doel van het bestuur en de commissie was om dit jaar minimaal twee accessoires uit te                 
brengen. In het eerste halfjaar heeft de commissie een gloednieuwe ismustrui ontworpen en             
uitgebracht. Deze bleek met meer dan 50 bestellingen erg populair. Na het succes van de               
ismustrui in het eerste halfjaar was daar op de valreep een tweede accessoire: de              
ismusbieropener. Doordat de ismustrui een relatief goedkoop item was voor ismus kon de             
bieropener gratis uitgedeeld worden aan de leden. Naast dat dit een leuk aanhangsel voor              
de sleutelbos van de leden is, was de bieropener ook een mooi promotie-item voor tijdens               
de introductieweek. Het doel aan het begin van het jaar was om twee of drie accessoires uit                 
te brengen. Door drukke schema’s en onenigheid over wat de tweede accessoire moest             
worden duurde dit proces langer dan het proces van de ismustrui. Daardoor is het er niet                
meer van gekomen om een derde accessoire uit te brengen. Echter, de commissie heeft              
haar doel van het uitbrengen van minimaal twee accessoires met de trui en bieropener              
behaald, en de vereniging is zodoende twee prachtige accessoires rijker. 
 
Almanakcommissie 
Het thema van de almanak van dit jaar was ‘superhelden’. Ondanks dat veel leden moeite               
bleken te hebben met de vragen te beantwoorden voor de ledenstukjes (met name ‘Wat is               
jouw superheldennaam?’) waren de uitkomsten erg creatief, en heeft de commissie daar een             
mooie en originele almanak mee weten te creëren. Doordat er één lid ervaring had met               
Adobe InDesign is er een almanak van hoge kwaliteit geproduceerd. Doordat drie leden van              
de commissie sowieso al ervaring hadden met de almanakcommissie, verliep het proces erg             
soepel en kwam de almanak op tijd uit. Zo konden in principe alle leden nog voor het eind                  
van het collegejaar hun almanak op komen halen of bezichtigen. Ondanks dat de commissie              
aan de grote kant was en daardoor niet elke taak even zwaar was, heeft toch elk                
commissielid zijn steentje bij kunnen dragen. 
 
De copyshop van de Universiteit heeft dit jaar besloten om op printopdrachten die zij              
uitbesteden (zoals almanakken e.d.) winst te willen gaan maken, in tegenstelling tot            
voorgaande jaren. Dit zou betekenen dat de almanak vele malen duurder zou worden. Hier              
ging de commissie uit zichzelf al niet mee akkoord. Zij hebben het probleem opgelost door               
een andere drukkerij te vinden die de opdracht uit wilde voeren voor een prijs die binnen het                 
budget paste. De kwaliteit heeft hier niet onder geleden, en er wordt aangeraden dit bedrijf in                
de toekomst weer te gebruiken. De oplage van de bestelling was wel wat lager dan               
voorgaande jaren, maar dit zag het bestuur niet als een probleem. Ieder lid dat een almanak                
wilde ontving er een, en daarnaast zijn er ter inzage ook nog enkele overgebleven op de                
ismuskamer. Al met al is de commissie en dus de almanak goed geslaagd.  
 
Feestcommissie 
Dit jaar bestond de feestcommissie wederom uit zes eerstejaars leden. Dit zorgde ervoor dat              
de commissie erg enthousiast was in het organiseren van de borrels, maar ook op de borrels                
zelf een enthousiaste uitstraling had. Door de samenstelling van de commissie kwamen er             
veel eerstejaars leden op de borrels af, wat een erg positieve bijdrage leverde aan de               
opkomst. Naast de gewone borrels heeft de feestcommissie zich ook dit jaar weer ontfermd              
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over enkele jaarlijkse activiteiten, zoals de cantus en het ismusgala (dit jaar met het thema:               
‘007: you only live twice’). Daarnaast heeft de commissie natuurlijk ook de sinterklaasborrel             
georganiseerd, evenals enkele geslaagde thema-borrels zoals de ‘go hippie or go           
home’-borrel en de pre-carnavalsborrel.  
 
Filmcommissie 
De filmcommissie is dit jaar voor het tweede jaar op rij ingesteld. In het eerste halfjaar liep                 
de commissie flink achter. Ten tijde van de halfjaarlijkse evaluatie had de commissie pas              
één filmpje uitgebracht. Dit had meerdere oorzaken: een te grote commissie zonder            
duidelijke taakverdeling, waardoor geen van de leden zich heel erg verantwoordelijk voelde,            
problemen met de filmapparatuur (kapotte camera’s, geen mogelijkheid tot aansluiten van           
microfoons, etc.), en de ideeën die de commissie had, die erg origineel maar vaak te lastig                
waren om daadwerkelijk uit te werken. Naar aanleiding van de achterstand besloot de             
commissaris interne betrekkingen zich meer te betrekken bij het proces van de commissie,             
in de hoop in de resterende maanden nog twee à drie kwalitatief goede filmpjes uit te                
brengen. Met de geslaagde aftermovie van de meerdaagse excursie naar Bilbao en het             
filmpje over internationale vrouwendag is dit streven behaald. Naast een fatsoenlijk           
werkende camera, bleek een duidelijke taakverdeling en meer toezicht essentieel in het            
slagen van deze commissie. 
 
Het opvolgend bestuur zou ervoor kunnen kiezen de filmcommissie wederom in te stellen,             
mits er met bovenstaande factoren rekening wordt gehouden. De filmcommissie is een            
lastige commissie, omdat er vaak maar weinig ismi zijn die ervaring hebben met het maken               
van filmpjes en monteren. Als er vanaf het begin van het jaar een duidelijk plan bestaat en                 
een duidelijke taakverdeling wordt opgezet, is er zeker een goede kans dat de             
filmcommissie echt kan slagen.  
 
Formele activiteitencommissie 
De formele activiteitencommissie had dit jaar het doel zich te richten op (studiegerelateerde)             
verdiepende activiteiten, met het oog op de toekomst van politicologen. Dit kwam            
voornamelijk naar voren tijdens de excursie naar het Ministerie van Buitenlandse Zaken en             
de excursie naar Düsseldorf.  
 
De formele activiteitencommissie kwam wat langzaam op gang. Echter, dit had niets te             
maken met het functioneren van de commissie zelf. Aan het begin van het jaar kwam de                
commissie al in de problemen doordat het Ministerie van Buitenlandse Zaken telkens te laat              
van zich liet horen, en ook het bezoek aan de Amerikaanse ambassade ging niet door               
wegens de government-shutdown in de Verenigde Staten. Later in het jaar had de             
commissie gelukkig wat meer succes, en heeft ze alsnog een succesvolle excursie naar het              
Ministerie van Buitenlandse Zaken weten te organiseren. Daarnaast heeft ze ook nog een             
aantal leuke activiteiten georganiseerd zoals een avondje naar De Wereld Draait Door en             
een middag naar College Tour. Samen met de informele activiteitencommissie heeft de            
formele activiteitencommissie ook nog een zeer geslaagde excursie georganiseerd naar          
Düsseldorf, waarbij de Landtag van Nordrhein-Westfalen werd bezocht. Deze activiteit was           
ook gepromoot onder internationale studenten, maar helaas mocht dit niet baten waarna de             
excursie toch in het Nederlands is voortgezet. 
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De excursie naar Düsseldorf was druk bezocht met een opkomst van twintig leden. Helaas              
gold dit niet voor alle activiteiten van de formele activiteitencommissie. De Wereld Draait             
Door werd niet heel druk bezocht, wat er waarschijnlijk mee te maken had dat een hoop                
leden in het vorige jaar al twee keer de kans gehad hebben om naar De Wereld Draait Door                  
te gaan met ismus. College Tour had een zeer lage opkomst doordat de activiteit maar heel                
kort van tevoren geregeld werd wegens miscommunicatie, colleges en een al behoorlijk volle             
agenda van ismus. Ook sloot de gast van College Tour voor veel leden niet aan bij hun                 
interesses. Daarnaast kon er uiteindelijk ook maar één bestuurslid meegaan. De excursie            
naar Den Haag, waarbij het Ministerie van Buitenlandse Zaken en het Humanity House             
bezocht werden, trok een redelijk aantal van elf leden.  
 
Ondanks enkele tegenslagen heeft de commissie zich tot het eind van het jaar enorm              
ingezet, en zijn er uiteindelijk toch nog een aantal mooie excursies georganiseerd.  
 
Informele activiteitencommissie 
De informele activiteitencommissie was dit jaar erg succesvol. De commissieleden hadden           
originele ideeën en waren ook niet bang deze uit te werken. Dat resulteerde erin dat er,                
naast de jaarlijkse activiteiten als het moordspel en een spelletjesavond, nieuwe activiteiten            
op de planning kwamen die voor herhaling vatbaar zijn. Voorbeelden hiervan waren het             
borrel rouler en het ‘wie ismus de mol’-spel. Daarnaast heeft de informele            
activiteitencommissie ook de liftwedstrijd georganiseerd met eindbestemming Leuven.        
Ondanks dat er gedurende het hele jaar veel enthousiasme vanuit de leden leek te zijn voor                
dit weekend, viel de opkomst erg tegen. Dit heeft waarschijnlijk te maken met het weekend               
waarin het liftweekend plaatsvond; dit was voor veel ismi die op dat moment een scriptie               
schreven een erg onhandig weekend. Helaas kon er dit jaar geen ander weekend meer              
gepland worden, dus is het voor in de toekomst aan te raden dit ver van tevoren vast te                  
stellen, zodat leden er meer rekening mee kunnen houden. De leden die mee zijn geweest               
lieten merken dat de activiteit zeker voor herhaling vatbaar is. De commissie heeft dan ook               
aangegeven graag te helpen bij het opzetten van een klein draaiboekje voor een             
liftweekend, evenals voor het moordspel. Naast deze activiteiten heeft de informele           
activiteitencommissie zoals hierboven vermeld ook de excursie naar Düsseldorf         
mede-georganiseerd, waarbij zij een Crazy 88 hebben georganiseerd in het centrum van de             
stad. Ook deze activiteit is erg goed bevallen bij de deelnemers. Door het enthousiasme en               
de inzet van de commissie is de informele kant van ismus dit jaar erg geslaagd.  
 
Introductiecommissie 
Het afgelopen jaar is de introductiecommissie voor het eerst in een aantal jaren weer              
ingesteld. De taak van de introductiecommissie was het organiseren van de activiteiten die             
voorheen het kandidaatsbestuur organiseerde. Door de druk die het bestuur heeft ervaren            
toen zij nog het kandidaatsbestuur was en de introductie moest verzorgen, terwijl zij ook              
druk bezig was met haar beleidsplan en de activiteiten aan het begin van het jaar, heeft zij                 
ervoor gekozen het opvolgende bestuur een beetje hulp te bieden door het instellen van een               
introductiecommissie.  
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De commissie is verantwoordelijk geweest voor het organiseren van de opleidingsdag en            
twee vrije avonden in de introductieweek. Ondanks dat het opvolgend bestuur ten tijde van              
de introductie praktisch gezien al uitvoerend bestuur was, heeft het huidig bestuur ervoor             
gekozen (in overleg met het opvolgende bestuur) toch de huidige commissaris interne            
betrekkingen de commissie te laten begeleiden. Aangezien de opvolgende commissaris          
interne betrekkingen in de introductiecommissie zat, bestond de rol van de huidige            
commissaris interne betrekkingen voornamelijk uit een oogje in het zeil houden en een             
helpende hand te bieden wanneer nodig. Het kandidaatsbestuur werd tijdens de           
introductieweek bij alle activiteiten die de introductiecommissie organiseerde betrokken,         
zodat de nieuwe eerstejaars snel in contact kwamen met het nieuwe bestuur en de              
vereniging.  
 
De introductieweek is erg geslaagd. De commissie en het opvolgende bestuur waren erg             
enthousiast over hoe de week is verlopen. Het opvolgende bestuur heeft aangegeven het             
erg fijn gevonden te hebben dat deze commissie werd ingesteld, omdat zij zo meer              
aandacht heeft kunnen besteden aan het leren kennen van de eerstejaars leden. 
 
Kennismakingsweekendcommissie 
De kennismakingsweekendcommissie is rond dezelfde tijd opgestart als de         
introductiecommissie. Voor deze commissie is er besloten dat de commissaris interne           
betrekkingen van het huidige bestuur en van het opvolgend bestuur beide betrokken waren             
bij het proces van de commissie, waarbij de commissaris interne betrekkingen van het             
huidige bestuur voornamelijk een oogje in het zeil zou houden. De reden hiervoor was om               
de nieuwe commissaris een beetje op weg te helpen, maar er wel voor te zorgen dat zij de                  
verantwoordelijkheid voelt voor het weekend dat in haar bestuursperiode plaats zal vinden.            
Voor de rol van de penningmeester geldt eenzelfde structuur.  
Ook dit jaar is er weer gekozen voor accommodatie ‘De Klonie’. Vanwege enkele minpunten              
aan de locatie (de locatie en bereikbaarheid bijvoorbeeld) is er gekeken naar een andere              
locatie. Echter, doordat de groep waarop wordt geanticipeerd erg groot is, kon er binnen de               
tijd die er was geen goed alternatief gevonden worden. Het huidige bestuur heeft gedurende              
de zomermaanden nog enkele pogingen ondernomen om een geschikt nieuw onderkomen           
te vinden. Dit blijkt echter erg lastig, waardoor het huidige bestuur uiteindelijk aangeraden             
heeft aan het opvolgende bestuur om rond te vragen naar locaties van andere verenigingen,              
in de hoop dat die aanpak meer succes oplevert. 
 
Ten tijde van het opsturen van dit jaarverslag heeft het kennismakingsweekend nog niet             
plaatsgevonden. Twee leden van het opvolgende bestuur zitten in de commissie. Tot nu toe              
loopt het proces voorspoedig en zijn de commissieleden druk bezig een geslaagd weekend             
neer te zetten.  
 
Lezing- en debatcommissie 
De lezing- en debatcommissie heeft dit jaar zes lezingen georganiseerd. De meeste            
lezingen hadden een redelijke opkomst met enkele uitschieters, zoals de lezing van            
Luitenant-Generaal Jan Broeks. De commissie heeft ook nog een interessante lezing van            
politicus Farid Azarkan weten te organiseren. Daarnaast kwamen er ook andere sprekers            
met een interessant verhaal, zoals Kathleen Ferrier, die normaliter doceert aan de            
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universiteit in Hong Kong, en de directeur van Amnesty International Nederland, Eduard            
Nazarski. Ook heeft de commissie de handen ineengeslagen met studievereniging Umoja           
voor een lezing van dr. Carolus Grütters over het kinderpardon, en heeft ze nog een lezing                
georganiseerd met Carla van Baalen over de staatscommissie.  
 
Verder heeft de commissie het jaarlijkse BOW-ismusdebat georganiseerd, wat ismus          
wederom glansrijk heeft gewonnen. Een van de hoogtepunten uit de activiteiten die de             
commissie heeft georganiseerd was het verkiezingsdebat voor de Provinciale Staten, dat           
geattendeerd werd door liefst negen politieke fracties en een opkomst kende van 136.  
 
De commissie heeft zich ook in willen zetten voor het begin van het aanstaande collegejaar.               
Zo heeft zij voor 30 september een avondlezing van Lilian Marijnissen vastgelegd, en staat              
er ook nog een lunchlezing gepland van Lisa Westerveld. Deze moeten ten tijde van het               
schrijven van dit jaarverslag nog plaatsvinden.  
 
Meerdaagse excursiecommissie  
De deelnemers van de meerdaagse excursie reisden dit jaar af naar Bilbao. De commissie              
heeft hard gewerkt om er een mooie excursie met leuke activiteiten van te maken, die vrijwel                
zonder tegenslagen verliep. De commissie was erg gemotiveerd, en zelfs de voorzitter van             
de commissie, die al een aantal weken van tevoren wist dat het niet zou lukken om mee te                  
gaan op de reis, heeft tot het laatste moment haar steentje bijgedragen. Het enthousiasme              
en de inzet van de commissie heeft ervoor gezorgd dat teruggekeken kan worden op een               
waardevolle excursie. 
 
PiP-commissie  
De PiP-commissie heeft dit jaar wat moeizaam gefunctioneerd. Dit had onder meer te             
maken met het vroegtijdig opstappen van de voorzitter, en communicatieproblemen binnen           
de commissie zelf. De twee ismi die zitting namen in de commissie hebben echter over het                
algemeen goed gefunctioneerd, en het contact tussen hen en de voorzitter van ismus verliep              
ook soepel. Het uiteindelijke congres verliep ook naar wens; de dag was goed             
georganiseerd en was inhoudelijk erg interessant.  
 
Reiscommissie 
De reiscommissie begon het jaar met zeven commissieleden. Echter, twee commissielden           
gaven kort na opstarten aan te willen stoppen met de commissie, waardoor er vijf              
commissieleden zitting namen in de reiscommissie. De commissie die overbleef kwam over            
als vrij ontspannen maar ook heel gemotiveerd. Het inzetten van een nieuw commissielid of              
het bijspringen van een bestuurslid was hierdoor overbodig. De reis is dit jaar gegaan naar               
Athene, Griekenland en Tirana, Albanië. De reis verliep soepel en bijna zonder tegenslagen.             
Wanneer er iets mis ging heeft de commissie hier soepel op ingespeeld. Om deze reden               
heerste er een fijne sfeer in de groep en heeft ieder het naar zijn zin gehad. Het bestuur kijkt                   
terug op een mooie en succesvolle reis vol formele en informele activiteiten.  
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Sportcommissie 
De sportcommissie had dit jaar veel originele ideeën, en wist bovendien een recordaantal             
van veertig leden te motiveren om mee te gaan naar haar eerste activiteit, Bounz-Dodgeball.              
Na deze activiteit organiseerde de commissie nog enkele goed bezochte activiteiten, te            
weten voetgolf, triobal en beachvolleybal. De commissie heeft dit jaar wederom bewezen dat             
de combinatie van een politicoloog én een sportieveling niet onmogelijk is.  
 
Statutencommissie 
De statutencommissie is het afgelopen jaar ingesteld met het doel de statuten en het              
huishoudelijk reglement te herzien. Van tevoren was al duidelijk dat de commissie niet             
gebonden zou zijn aan een collegejaar. Zodoende heeft de statutencommissie in het nieuwe             
collegejaar dezelfde samenstelling als voorheen.  
 
Het proces is tot op heden niet probleemloos verlopen. Bijvoorbeeld verliep de            
communicatie tussen het bestuur en de commissie niet geheel vlekkeloos. Het proces dat de              
commissie zou doorlopen bleek, terugkijkend op wat behandeld is gedurende de 68e ALV,             
niet de meest ideale vorm te zijn. De discussie die werd gevoerd op de Algemene               
Ledenvergadering duurde langer dan dat origineel was uitgestippeld, waardoor een extra           
hervatting plaats moest vinden.  
 
Afgesproken is dat na het afronden van de commissie in het komend collegejaar er een               
draaiboek voor de commissie zal worden opgesteld, aan de hand van de opgedane             
ervaringen, door de dan huidige commissaris interne betrekkingen, samen met de           
commissie en de voormalige commissaris interne betrekkingen, indien dit nodig wordt           
geacht.  
 
Symposiumcommissie 
Hoewel de communicatie tussen de commissaris interne betrekkingen en de commissie het            
eerste halfjaar wat stroef liep, hebben beiden een tandje bijgezet om dit contact te              
verbeteren. Dit hield in dat de commissaris interne betrekkingen vaker bij vergaderingen            
aanwezig was, maar ook dat er vaker updates gestuurd werden in de Whatsappgroep,             
waarmee de onderlinge communicatie verbeterde. In de eerste helft van het jaar zijn er twee               
commissieleden gestopt met de commissie. De commissaris interne betrekkingen heeft in           
overleg met de commissie besloten twee commissieleden toe te voegen. Een van de twee              
commissieleden betrof een masterstudent die geen lid was van ismus, maar toch graag een              
steentje bij wilde dragen.  
 
Omdat de desbetreffende dag gericht was om ismi inzicht te bieden in hun keuzes en opties                
betreft hun verdere loopbaan, is ervoor gekozen om de dag in plaats van een symposium               
toch een carrièredag te laten heten. Op enkele schoonheidsfoutjes na was de Political             
Science Career Day, naar de mening van zowel het bestuur als de vakgroep, erg geslaagd.               
Alle sprekers op de dag waren Politicologen, en veel waren ook alumni van de Radboud               
Universiteit. Eén van de twee grote lezingen werd in het Engels gehouden, en ook tijdens               
elke workshopronde was er telkens een workshop geschikt voor Engelstalige studenten.           
Hierdoor konden internationale studenten ook deelnemen aan de dag. De regeling die er is              
gemaakt met de vakgroep om studenten die het vak ‘Politics, Ethics and Practice’ (PEP)              
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volgden 0.7 punt extra te geven op het tentamen wanneer zij aanwezig waren bij de               
carrièredag, moest een stimulans zijn voor de opkomst. Met een opkomst van 93             
deelnemers (inclusief bestuur en commissie), waarvan er 80 PEP volgden, kan er gesteld             
worden dat de dag erg is geslaagd.  
 
Unit-P 
Unit-P heeft het afgelopen jaar gezorgd voor de posters ter promotie van de activiteiten op               
sociale media, de kamer en op het scherm. Aan het begin van het jaar is er een voorlichting                  
geweest over het gebruik van Adobe Illustrator, maar de commissie heeft op aanraden van              
een ervaren commissielid ervoor gekozen om met het programma Photoshop te werken.            
Doordat één van de drie commissieleden ervaring had met het maken van posters, konden              
de andere commissieleden hier snel van leren en zijn er dit jaar een hoop mooie posters                
verschenen. De commissaris interne betrekkingen hield een schema bij in de gedeelde            
Drive, waarin de commissie alle posters die gemaakt moesten worden inclusief informatie            
konden vinden. Een aanvulling hierop waren reminder-appjes in de Whatsappgroep.          
Hierdoor liep het contact snel en soepel en waren de posters nagenoeg altijd op tijd af.  
 
Heraut 
De Heraut is een bijzondere commissie van ismus, aangezien deze niet valt onder de              
begeleiding van een van de bestuursleden van ismus. ismus blijft echter           
eindverantwoordelijk voor de Heraut, waarom de voorzitter voor uitgave de inhoud van de             
Heraut doorgenomen heeft. 
 
Tijdens de halfjaarlijkse evaluatie met de commissaris interne betrekkingen bleek dat de            
tweede uitgave van de Heraut onvoldoende werd uitgedeeld door de commissie en het             
bestuur. Het tweede halfjaar is geprobeerd hier meer op te letten, zodat er minder ongelezen               
Herauts op de kamer zouden achterblijven. Tijdens deze evaluatie is ook afgesproken dat er              
aan het eind van het collegejaar gepromoot zou worden voor nieuwe redactieleden voor het              
jaar 2019-2020, maar dit is er ondanks meermaals contact met de commissie er niet van               
gekomen.  
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Samenwerkingsverbanden 
 
Alumninetwerk Politicologie 
In het halfjaarverslag is vermeld dat het alumninetwerk bezig was met een bestuurswissel.             
Dit proces heeft langer geduurd dan nodig, en dit heeft er dan ook voor gezorgd dat er dit                  
jaar weinig activiteiten zijn georganiseerd. Bovendien is het alumninetwerk ook minder nuttig            
geweest voor ismus op het gebied van carrièregerichte activiteiten, dan het bestuur aan het              
begin van het jaar verwachtte. Zoals eerder vermeld in het halfjaarverslag bleek het             
alumninetwerk niet over een alumnibestand te beschikken. Daarnaast was het door het            
gebrek aan activiteiten van het alumninetwerk lastiger dan gedacht om alumni voor            
activiteiten als lezingen of netwerkborrels te benaderen. Borrels van het alumninetwerk           
bieden namelijk een mogelijkheid om direct op alumni af te stappen. Gezien het             
alumninetwerk lang stil heeft gelegen, was deze mogelijkheid er niet voor het bestuur.             
Inmiddels heeft het alumninetwerk een nieuw en gemotiveerd bestuur. Midden juni is er ook              
weer een alumniborrel georganiseerd, ditmaal in Den Haag, waarbij de voorzitter van ismus             
aanwezig was. Afgaand op de opkomst bij deze borrel is er genoeg enthousiasme om              
volgend jaar weer een frisse start te maken binnen het alumninetwerk.  
 
Internationalisering 
Naar aanleiding van de in december 2018 georganiseerde brainstormsessie omtrent          
internationalisering, heeft het bestuur getracht contact te leggen met Europese          
studieverenigingen Politicologie die in het verleden actief waren binnen het IAPSS. Helaas            
heeft geen van deze verenigingen op de mails vanuit ismus gereageerd. Daarop heeft het              
bestuur studieverenigingen Politicologie benaderd, wier opleidingen middels een        
partnerschap verwant zijn aan onze opleiding. Hiervan was alleen de Politics Society Essex             
geïnteresseerd in internationale samenwerking. Omdat het collegejaar op dat moment al           
redelijk op zijn einde liep, is besloten om eventuele vervolgstappen op het gebied van              
samenwerking aan de opvolgende besturen over te laten. Aan het opvolgende bestuur is             
dan ook meegegeven dat de Politics Society Essex wellicht bereid is tot samenwerking.             
Verder heeft ismus begin april contact gehad met twee bestuursleden van het IAPSS, die              
benieuwd waren naar de redenen voor onze uittreding. In dit gesprek gaven zij aan veel van                
onze kritiekpunten te herkennen. Op dit moment probeert het IAPSS door middel van             
regionalisering de studieverenigingen Politicologie binnen Europa weer aan zich te binden.           
Het is echter aan het opvolgend bestuur om te bepalen welk pad ismus op het gebied van                 
internationalisering zal bewandelen. 
 
Het bestuur heeft in het tweede halfjaar haar best gedaan om internationale studenten meer              
bij ismus te betrekken. Zo is er in april een borrel speciaal voor internationals georganiseerd.               
Helaas heeft geen enkele international deze borrel bezocht, ondanks fanatieke promotie           
vanuit zowel ismus als de vakgroep Politicologie. Wel is er een advies geschreven voor het               
opvolgend bestuur, over hoe zij vanaf het begin van het collegejaar internationale studenten             
bij de vereniging kunnen betrekken. In overleg met de vakgroep is bovendien besloten dat              
het geld dat over is gebleven van het IAPSS-congres in 2014 mag worden aangewend om in                
de komende jaren speciale activiteiten voor internationals te financieren.  
 

21 



Mengelmoes 
Mengelmoes heeft plaats mogen vinden op 13-03-2019. StudentLife had destijds een           
‘garantsubsidie’ van €700,- toegezegd in het geval de verenigingen verlies zouden draaien            
op het evenement. Echter, er is een kleine winst gedraaid welke opgepot wordt bij Mundus,               
wat contractueel is vastgelegd tussen alle verenigingen. Deze winst zal in de toekomst             
besteed worden aan verdere edities van het evenement. Hoewel het evenement niet geheel             
vlekkeloos verliep, zijn de verbeterpunten geconstateerd en uiteengezet voor de volgende           
organisatoren.  

De besturen van de betrokken verenigingen bij Mengelmoes hebben besloten om in het             
nieuwe academisch jaar één editie van Mengelmoes te organiseren. Hiervoor zullen vanuit            
de verenigingen van de Faculteit der Managementwetenschappen en Faculteit der Sociale           
wetenschappen in samenspraak respectievelijk twee commissieleden voor worden        
aangeleverd, voor een totaal van vier commissieleden, die de organisatie van het            
evenement in het academisch jaar 2019-2020 op zich zullen nemen.  

 
Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politiek (NKWP)  
Het contact tussen het Platform voor Politicologen (PvP) en het NKWP is dit jaar goed               
verlopen. De PiP-commissie heeft de subsidie vanuit het NKWP op tijd aangevraagd, dus             
zijn er op dit gebied geen problemen ontstaan. Verder heeft het PvP de aanwezigheid van               
het studentlid binnen het NKWP als nuttig ervaren, aangezien deze een handig            
aanspreekpunt was.  
 
Platform voor Politicologen (PvP) 
De voorzitter van ismus heeft binnen het PvP dit jaar de functie van voorzitter vervuld. Het                
PvP heeft dit jaar wederom twee activiteiten georganiseerd; een relatief informele activiteit in             
Nijmegen en het PiP-Congress. De informele activiteit is positief ontvangen, al viel de             
opkomst van studenten uit andere steden behoorlijk tegen. Aan het opvolgende bestuur van             
het PvP is meegegeven dat er voor komend jaar gedacht kan worden aan een avondvullend               
programma voor de tweede activiteit, inclusief overnachting. Op die manier is de grote             
reisafstand voor geïnteresseerde studenten wellicht een kleiner obstakel, omdat zij dan           
meer uit de dag halen die zij in de betreffende stad doorbrengen.  
 
Het PiP-Congress zou dit jaar oorspronkelijk in Utrecht georganiseerd worden. In verband            
met hoge kosten en weinig kennis over geschikte locaties, is in februari besloten het congres               
toch in een van de lidsteden te organiseren, te weten in Leiden. Het congres kende een                
inhoudelijk interessant programma, en zat ook organisatorisch goed in elkaar. Ook waren er,             
gekeken naar de locatie, behoorlijk veel ismi aanwezig. Wel viel de opkomst van de andere               
lidverenigingen wederom tegen. Er is afgesproken dat deze verenigingen voortaan strenger           
kijken naar de selectie van de leden van de PiP-commissie, aangezien enthousiaste            
commissieleden heel wat kunnen bijdragen aan de opkomst van het congres.  
 
Samenwerkingsoverleg Faculteitsverenigingen (SOFv) 
Bij zo goed als alle Algemene Ledenvergaderingen van het SOFv is dit jaar een bestuurslid               
van ismus aanwezig geweest. Het contact tussen ismus en het SOFv was dit jaar dan ook                
goed, mede omdat de secretaris van het SOFv een ismi was. De aanvraag van de               
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reissubsidies, die dit jaar via het SOFv ging, is ook goed verlopen. Daarnaast is het erg                
nuttig gebleken dat het SOFv de studieverenigingen vertegenwoordigt binnen de          
Universitaire Studentenraad. Zo heeft de politiek commissaris van het SOFv onder andere            
de mening van de studieverenigingen over de op de 68e ALV besproken gedragscode             
kunnen verkondigen.  
 
Samenwerkende Verenigingen der Managementwetenschappen (SVM) 
 
Boekengelden 
De faculteit heeft in samenspraak met het bestuur van SVM besloten om het contract met               
huidige boekenleverancier Studystore voor één jaar te verlengen. In de tussentijd zal er             
gezocht worden naar alternatieve aanbieders, vanwege de stroeve communicatie met          
Studystore. In het nieuwe contract wordt de provisie voor de studieverenigingen verhoogd            
naar 3 procent. Dit houdt in dat de inkomsten voor ismus waarschijnlijk groter worden.  

Groepsreissubsidie 
Verder heeft het bestuur van SVM het reglement voor de groepsreissubsidie van de faculteit              
aan weten te passen. Waar dit voorheen een maximumbedrag betrof van €1590,- wordt dit              
vanaf volgend academisch jaar aanzienlijk verhoogd. 

Het nieuwe reglement zal het volgende inhouden: 

● Per dag (inclusief reisdagen) wordt per deelnemende student een subsidie verstrekt           
van € 15,- 

● De maximumsubsidie per student bedraagt € 120,- (8 dagen) 
● De totale facultaire subsidie aan de excursie bedraagt maximaal € 2.250,- 

Tevens heeft het hoofd van het onderwijscentrum van de faculteit een nieuwe richtlijn voor              
de subsidie opgesteld, om zodoende een duidelijker overzicht te bieden aan de            
studieverenigingen betreft de eisen waaraan zij moeten voldoen voor de subsidie en hoe de              
subsidie moet worden aangevraagd.  

Management Madness en BiEM 
Wat betreft Management Madness en BiEM zijn er volgend jaar dezelfde hoeveelheid            
feesten als dit jaar. Hoewel Café Sjors & Sjimmie over het algemeen goed is bevallen voor                
evenementen, wordt aan het volgende bestuur van SVM meegegeven dat het misschien            
wenselijk is om meer afwisseling in de locaties te hebben. Het voorstel hierbij zou zijn om af                 
te wisselen met Café van Buren of de Drie Gezusters. 

De ESV heeft naar aanleiding van hun jaarplanning van het afgelopen jaar besloten dat zij               
zich terugtrekken uit BiEM. ismus, Mundus en BOW zullen het evenement samen doorzetten             
onder een andere naam, welke nader te bepalen is. Eventueel wordt er ook gekozen voor               
een andere locatie, afhankelijk van het te verwachten bezoekersaantal. 
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Sponsorbeleid 

Naast het doorzetten van de samenwerkingen met de huidige sponsoren zijn er ook twee              
nieuwe gevonden: DressMe Clothing, een textieldrukkerij in Nijmegen, en Krijger & Partners,            
een geopolitiek risico consultancy bureau gevestigd in Den Haag. Daarnaast is er een             
eenmalige deal met Calco B.V. gesloten voor wat promotie van een open dag. De              
samenwerking met Eurosender is niet doorgezet, omdat zij niet langer open stonden voor             
een samenwerking met een vast sponsorbedrag, maar louter met een provisie wilden            
werken, wat voor ismus niks tot zeer weinig zou opleveren.  

Stamkroeg 
Aan het begin van het afgelopen academisch jaar heeft het bestuur gekozen om Café              
Lenthe voor het tweede jaar als stamkroeg van ismus te kiezen. Over het algemeen is deze                
keuze weer goed bevallen en was ismus van harte welkom het afgelopen jaar. 

Echter, het is afgelopen jaar wel vaker voorgekomen dat Café Lenthe een besloten             
evenement had, waardoor ismus daar niet terecht kon. Daarnaast waren er dit jaar twee              
disputen actief die allebei vrijwel elke week borrelden bij Lenthe. Wat betreft het afspreken              
van data waarop ismus kon komen borrelen zorgde dit ervoor dat er activiteiten vrij ver van                
te voren vast moestten staan, wat niet altijd mogelijk was. 

Membercard 
Afgelopen academisch jaar is de membercard uitgegeven in een nieuw jasje met een oplage              
van 250 stuks. De verwachting is dat dit voldoende membercards zijn voor zowel het              
afgelopen als het nieuwe academisch jaar. Uiteraard is de nieuwe membercard vanaf januari             
actief gepromoot door het bestuur middels mond-op-mond reclame, Facebook en een poster            
op de ismuskamer. 

Er zijn enkele acties gebleven, zoals de deal met Cafetaria de Fest en Boekhandel Dekker               
v.d. Vegt, maar daarnaast zijn er ook nieuwe acties zoals Café TweeKeerBellen, Eetcafé Wij              
ook! en DressMe Clothing bijgekomen. 

De membercard is actief uitgedeeld door het bestuur en gepromoot op verschillende            
kanalen. Waar de acties bij Cafetaria de Fest en Café TweeKeerBellen goed gebruikt zijn,              
behoeven de kortingsactie bij DressMe en Dekker v.d. Vegt meer promotie. Verder blijkt dat              
de actie bij Eetcafé Wij ook! niet vaak gebruikt is. 

Vrienden van ismus 
Er zijn dit jaar – hoewel niet veel – een aantal Vrienden van ismus bijgekomen. Dit zijn                 
enerzijds voormalig leden, maar ook docenten en anderen. Daarnaast heeft de secretaris er             
werk van gemaakt om de administratie van Vrienden van ismus op te nemen in Conscribo.               
Verder geeft het bestuur aan het volgende bestuur mee om vanaf komend academisch jaar              
in het mailcontact met leden die zich uitschrijven op te nemen dat zij zich kunnen inschrijven                
als Vriend van ismus. Dit is in de mail naar huidige leden, met daarin de mogelijkheid zich uit                  
te schrijven, reeds opgenomen. Overigens hebben enkele Vrienden van ismus gebruik           
gemaakt van hun lidmaatschap door hier en daar naar een enkele activiteit te komen. 
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Nawoord 
 
Beste lezer, 
 
in de eerste plaats willen wij als XVIIIe bestuur der studievereniging ismus onze dank              
uitspreken voor de moeite die u heeft genomen om dit verslag door te nemen. Hopelijk heeft                
dit document een helder beeld gegeven van het reilen en zeilen van de vereniging in het                
afgelopen collegejaar, en heeft het bovendien duidelijkheid verschaft betreffende welke          
keuzes het bestuur als onderdeel van haar beleid heeft gemaakt en hoe deze zijn uitgepakt.               
Zoals eerder gezegd, kijkt het bestuur met veel plezier terug op een onvergetelijk jaar; wij               
hopen uiteraard dat u deze mening deelt.  
 
Tot slot wil het bestuur u nog van harte uitnodigen op de 69e Algemene Ledenvergadering               
der studievereniging ismus, die op 19 september vanaf 20.00 uur zal plaatsvinden in Café ‘t               
Haantje. Hier heeft u de gelegenheid om samen met ons te reflecteren op het afgelopen               
jaar, en is er uiteraard ook ruimte voor kritiek en advies. Graag zien wij u allen daar! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het XVIIIe bestuur der studievereniging ismus, 
 
Ferdinand Schotman Voorzitter 
Bas Mandos Secretaris 
Linda Gebel Penningmeester 
Famke Veenstra Commissaris interne betrekkingen 
Arthur Kampschuur Commissaris externe betrekkingen 
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Bijlage: Activiteitenoverzicht  
 

Datum Activiteit Organisatie Vorm Opkomst 

5 september  
2018 

Eetactie: beschuit  
met muisjes 

Bestuur Informeel  60 

7 september  
2018 

Commissievoorlic
hting 

Bestuur  Formeel  50 

10 september  
2018 

Lunchlezing 
Bertjan Verbeek:  
‘Geweldloos 
verzet’’ 

Bestuur  Formeel  17 

12 september  
2018 

After-intro borrel Bestuur  Informeel  59 

13 september  
2018 

Speeddates  Bestuur  Informeel  18 

18 september  
2018 

64e ALV  Bestuur  Formeel  33 

19 september  
2018 

Eetactie: taart Bestuur  Informeel  52 

21 september  
2018 

Bridge to the   
Future 
conferentie 

Bridge to the   
Future 

Formeel  6 

21 - 23   
september 2018 

Kennismakingsw
eekend 

Kennismakings- 
weekendcommiss
ie 2017-2018 

Informeel  59 

25 september  
2018 

Kratje van de   
maand: 
September 

Bestuur  Informeel  32 

25 september  
2018 

2cool4skool-borre
l  

Bestuur  Informeel  35 

2 oktober 2018 Diner Rouler Bestuur  Informeel  46 

8 oktober 2018 65e ALV Bestuur  Formeel  33 

10 oktober 2018 Karaokeborrel Bestuur  Informeel  55 

12 oktober 2018 Inhousedag 
ProRail 

Bestuur, in  
samenwerking 
met Mundus 

Formeel  15 

17 oktober 2018 Kratje van de   
maand: Oktober 

Bestuur  Informeel  29 

18 oktober 2018 Kennismakingsac
tiviteit actieve  

Bestuur  Informeel  39 
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leden (KAAL)  

6 november 2018 Eetactie: donuts Bestuur  Informeel  60 

6 november 2018 Start moordspel  Informele 
activiteitencommi
ssie 

informeel 67 

7 november 2018 Spelletjesavond  Informele 
activiteitencommi
ssie 

informeel 34 

14 november  
2018 

Go hippie or go    
home feest 

Feestcommissie  informeel 45 

21 november  
2018 

Bounz-Dodgeball Sportcommissie  Informeel  39 

28 november  
2018 

BOW-ismusdebat Bestuur + Lezing-   
en 
Debatcommissie 

Formeel  13 

29 november  
2018 

Lunchlezing Jan  
Keulen 

Bestuur Formeel 17 

29 november  
2018 

Kratje van de   
maand: 
november 

Bestuur  Informeel  
 

25 

30 november  
2018 

NEC - Volendam Bestuur Informeel 19 

3 december 2018 Schoentje zetten Bestuur Informeel  18 

4 december 2018 Sinterklaasborrel  Feestcommissie Informeel  42 

6 december 2018 66e ALV Bestuur Formeel 18 

10 december  
2018 

Eetactie: 
bekendmaking 
meerdaagse 
excursie 

Meerdaagse 
excursiecommissi
e 

Informeel 32 

11 december  
2018 

Brainstorm 
internationaliserin
g 

Bestuur Formeel 18  

12 december  
2018 

Reisbekendmakin
gsborrel 

Reiscommissie Informeel 38 

13 december  
2018 

Excursie: De  
Wereld Draait  
Door 

Formele 
activiteitencommi
ssie 

Formeel 10 

17 december  
2018 

Kratje van de   
maand: 
docentenborrel 

Bestuur Informeel 37 
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19 december  
2018 

Lezing Carolus  
Grütters: het  
kinderpardon 

Lezing- en  
debatcommissie, 
in samenwerking  
met Umoja 

Formeel 45 

20 december  
2018 

Kerstdiner Bestuur Informeel  28 

10 januari 2019 Kratje van de   
maand: januari 

Bestuur Informeel 27 

31 januari 2019 Nieuwjaarsborrel Bestuur  Informeel 27 

4 februari 2019 Sportactiviteit: 
Triobal 

Sportcommissie Informeel 19 

5 februari 2019 Lezing: Luitenant  
Generaal Jan  
Broeks 

Lezing- en  
debatcommissie 

Formeel  63 

6 februari 2019 Master’s pubquiz Bestuur Informeel 35 

7 februari 2019 Kratje van de   
maand: februari 

Bestuur Informeel 17 

12 februari 2019 Lezing: Alex  
Krijger  

Bestuur Formeel  13 

13 februari 2019 Diner Rouler Bestuur Informeel 49 

14 februari 2019 Eetactie: 
Cupcakes! 
(opbrengst actie  
voor RAGweek) 

Bestuur Informeel  75 

19 februari 2019 Borrel Rouler Informele 
activiteitencommi
ssie 

Informeel  36 

20 februari 2019 Lunchlezing: 
Carla van Baalen   
over de  
Staatscommissie 

Lezing- en  
debatcommissie 

Formeel  22 

20 februari 2019 Pre-carnavalsborr
el 

Feestcommissie Informeel 35 

22 februari 2019 Excursie: Den  
Haag 
(Buitenlandse 
zaken en  
Humanity House) 

Formele 
activiteitencommi
ssie 

Formeel  11 

26 februari 2019 Van lotje getikt!:   
lotingsborrel met  
Mundus 
(opbrengst actie  
voor RAGweek) 

Bestuur Informeel  30 
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27 februari 2019 67e ALV  
(Halfjaarlijkse)  

Bestuur  Formeel  44 

12 maart 2019 Verkiezingsdebat 
Provinciale 
Staten 

Lezing- en  
debatcommissie 

Formeel  136 

18 maart 2019 Informele 
PvP-activiteit 

Bestuur  Formeel 23 

20 maart 2019 Lunchlezing: 
Oekraïense 
Ambassadeur &  
Bertjan Verbeek 

Bestuur Formeel  27 

21 maart 2019 Cantus Feestcommissie Informeel  47 

28 maart 2019 Kratje van de   
maand: Maart 

Bestuur  Informeel  23 

15 april 2019 Pip-congres  Pip-commissie  Formeel  46 

16 april 2019 Excursie naar  
Düsseldorf 

Formele 
activiteitencommi
ssie / informele   
activiteitencommi
ssie 

Formeel /  
informeel 

20 

16 april 2019 Avondlezing: 
Eduard Nazarski  
(directeur 
Amnesty 
International 
Nederland) 

Lezing- en  
debatcommissie 

Formeel  20 

17 april 2019 Sportactiviteit: 
voetgolf 

Sportcommissie  Informeel  20 

23 april 2019 Karaoke Night Bestuur Informeel  40 

24 april 2019 Wie ismus de   
mol? 

Informele 
activiteitencommi
ssie 

Informeel  24 

25 april 2019 Kratje van de   
maand: April 

Bestuur  Informeel  21 

26 april - 5 mei     
2019 

ismusreis: Tirana  
en Athene 

Reiscommissie  Formeel /  
informeel 

36 

7 mei 2019 Eetactie: 
waterijsjes 

Bestuur  Informeel  25 

9 mei 2019 Filmavond: 
Hannah Arendt 

Bestuur Informeel  18 

13 mei 2019 Diner Rouler Bestuur Informeel  40 
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14 mei 2019 After-reis borrel Reiscommissie  Informeel  18 

15 mei 2019 Political Science  
Career Day 

Symposiumcomm
issie  

Formeel  93 

16 mei 2019 Eurovision Song  
Drink 

Feestcommissie Informeel  29 

17 mei 2019 Lunchlezing: 
Farid Azarkan  
(DENK) 

Lezing- en  
debatcommissie 

Formeel  29 

22 mei 2019 Kratje van de   
maand: Mei 

Bestuur  Informeel  21 

23 mei 2019 Lunchlezing: 
Spaanse 
verkiezingen 
(Andrej Zaslove  
en Gijs Mulder) 

Bestuur  Formeel  17 

24 mei 2019 Lunchlezing: 
Rens Raemakers  
(D66) 

Bestuur  Formeel  17 

27 mei 2019 College Tour Formele 
activiteitencommi
ssie 

Formeel  4 

29 mei 2019 Ismusgala: “007:  
You only live   
twice” 

Feestcommissie  Informeel  164 

4 juni 2019 68e ALV Bestuur  Formeel  68 

5 juni 2019 Sportactiviteit: 
beachvolleybal  

Sportcommissie  Informeel  21 

6 juni 2019 Lunchlezing: 
Kathleen Ferrier  
over China 

Lezing- en  
debatcommissie 

Formeel  29 

6 juni 2019 Kratje van de   
maand: Juni 

Bestuur  Informeel  24 

8 juni - 9 juni     
2019 

Liftwedstrijd Informele 
activiteitencommi
ssie 

Informeel  16 

11 juni 2019 Eetactie KB:  
taart! 

Bestuur  Informeel  34 

11 juni 2019 Hervatting 68e  
ALV 

Bestuur  Formeel  21 

13 juni 2019 ALU Bestuur  Informeel  48 

3 juli 2019 Hervatting van de   Bestuur  Formeel  21 
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hervatting 68e  
ALV 

4 juli 2019 After-tentamenbo
rrel  

Bestuur  Informeel  29 
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